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Havpadlerne Færders planer om nybygg på Fjærholmen – Forslag til endringer 

i planene 

 

Bakgrunn 

Vi har i lang tid planlagt å bygge et klubbhus/kajakksenter på Fjærholmen. Vi har fått 

utarbeidet forslag til utforming av arkitekt, og iverksatt prosess i forhold til Færder 

kommune. Færder kommune har velvillig behandlet våre planer, og gitt klart uttrykk 

for at de ser positivt på dette. Kommunens saksbehandling har trukket i langdrag, 

med stadig nye anslag om når en tillatelse kan gis. I tillegg har vi fått tildelt 1,5 mill kr 

fra Sparebankstiftelsen DnB (disse midlene er ikke utbetalt). 

I forbindelse med situasjonen i Norge og resten av verden har byggkostnader økt 

dramatisk, og vi ser for oss en stor økning i byggkostnader, til ca 9 mill kr.(tidligere 

anslag ca 6 mill kr.) 

Vi er også blitt kontaktet av Foynland vellag med spørsmål om de kan få ta del i vårt 

prosjekt, for å etablere sitt vellagshus der. Dette har ikke konkretisert seg i handling. 

Vi ser derfor med bekymring på at Havpadlerne Færder skal ta et så stort løft både 

økonomisk, og driftsmessig.  

Vi har erfart at det kan være vanskelig å mobilisere ressurser til det vi skal gjøre; 

arrangere turer, kurs og andre aktiviteter for nye og eksisterende padlere. Vi ønsker 

ikke å «gamble» på at vi har ressurser til enda mer arbeid framover. 

 

Forslag 

Årsmøtet i Havpadlerne Færder gir Styret i oppdrag å nedskalere byggeprosjektet, 

slik at det oppfyller de behov vi har i forbindelse med våre padleaktiviteter (se vedlagt 

skisse over hva vi tenker).  

Nytt prosjekt skal tilpasses vår økonomi slik at ikke klubben har gjeld. 

 

 

 

Ole Magnus Svanevik    Knut Kjelsås 

Sign.                                                                  Sign. 


